

Protokol, bestyrelsesmøde d. 28. september, 10.30 - 12.30

NYE SAGER - til drøftelse og info.

| Emne | Status |
|------------------------|---|
| Personale | <p>VIKAR-team - afløsning under ferie/sygdom: Udover faste undervisere til ALLE hold, skal vi have opbygget et kompetent vikarteam (som alle skal tage DRF's online træner-uddannelse).</p> <p>Hyggemøde m. undviserne tirsdag d. 1. oktober efter spring.</p> <p>Der har været afholdt staldmøde d. 15. september:</p> <ul style="list-style-type: none">● Plan/årshjul for heste, stald og foldplan● MON er ansvarlig for dagpersonale i stald● IMS er ansvarlig for staldpigerne, inkl. aftenfodring og fodring hele lørdag, samt søndag morgen.● Aftenfodring søndag aften = pensionærene● CTH/SWG er ansvarlig for alt ang. rideskolehestene + valg af fodertype til alle heste, også private● Celina K er ansvarlig for foldplan, i samråd med SWG/CTH/MON● Celina K er ansvarlig for fodertavler og for kontakt til private ang. ønsker til foder mængde + daglig udfyldelse af tilkøbsskema til månedlig fakturering● Celina K er ansvarlig for annoncering af foldskift via FB og tavler, samt underretning til pensionærer <p>Der skal afholdes møde med staldpersonalet.</p> |
| Opstaldere/pensionærer | Der er pensionærmøde d. 29. september. |
| Ridehuskort | Ridehuskort er oprettet som "hold" (abonnementer for et helt år, med helårlig betaling d. 1/7 eller et halvt år, med halvårlig betaling, 1/1 og 1/7. Hvordan fører vi kontrol med om brugerne har ridehuskort? |
| Heste | <p>Dagspersonalet laver en overfladisk screening af hestene v. indluk - det er et kvik-syn, ikke ind-i-hver-boks-og-gå-igennem-fra-a-til-z. Formålet er at opdage f.eks.:</p> <ul style="list-style-type: none">● Primo - skade, der krævede dyrlæge til dobbelt takst, da det først blev set om aftenen● Skrammer og tabte sko, som betyder at undviserne må sende hestene ud = utilfredse ryttere (og forældre) <p>Status på hestebestanden:</p> <ul style="list-style-type: none">● Flora er fortsat til salg● Geronimo: Der kommer en og kigger på ham● Victor: I samråd med dyrlægen bliver han aflivet tirsdag d. 1/10● Lotte har fået sko på, Mella rider hende uden sadel● Tom boks - ny hest..? |

| | |
|---------------|--|
| | <p>Foldplan:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● CTH/MON/SWG/IMS: Årshjul for fodring og folde. Møde 15/9 - se øverst ● Foldplaner skal deles i relevante FB-grupper OG oversigt i stalden skal holdes opdateret |
| Rideskolehold | <p>Dressur:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Emma E. har "opsagt" sine mandagshold, men fortsætter m. mini og begynder om tirsdagen ● Celina overtager mini- og begynderhold om mandagen ● Anastasia overtager para-holdene mandag og letøvet tirsdag ● Nye onsdagshold (se herunder): Melanie tager dem <p>Køgevejen har sagt nej tak til at overtage Danalunds tid om onsdagen. Onsdagen fra 1/10::</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Mini: Møde 14.30 eller 14.45, ride 15.15 - 15.45 ● 2 x begynder: Møde 15.00, ride 15.45 - 16.30 og Møde 15.45, ride 16.30 - 17.15 ● Øvet teen: Møde 16.30, ride 17.15 - 18.15 ● Voksen: Møde 17.30, ride 18.15 - 19.15 <p>Spring:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Der er lavet heste/rytter-rokade, som skal overleveres bedre til Emma E., så hun ved hvilke heste hun må bruge, særligt til det letøvede hold ● Clara stopper d. 1/10, Anastasia overtager springundervisningen <p>Para- / handicap:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Både Anastasia og Louise kan undervise para, så vi begynder at tilbyde de ledige tider til ryttere på ventelisten <p>Kæphest:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Emma Hansen overtager voksenansvaret for kæphesteholdene. <p>Hesteven:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Startes op nu med Emma H. som underviser. ● Tiden kan rykkes til søndag formiddag ● MON laver skriv til sponsorgiver ang. bevilling <p>Volti:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Efter ønske fra volti-underviserne, afvikles volti pr. 1/10 ● Der er lagt en plan for afviklingen, herunder salg af materialer ● Lotte S. er tovholder for salg og afvikling |

| | |
|--|--|
| | <p>Partordning:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Hvad er formålet med part <ul style="list-style-type: none"> ○ At styrke en hest, der har behov for ekstra hjælp i ridning, for ikke at blive belastet i resten af rideskoleugen ○ Styrke forholdet mellem hest og rytter, så der kan startes mere end LC til udvidede klubstævner ● Kriterier for part (rideniveau, m.v.) <ul style="list-style-type: none"> ○ Hesten skal kunne tages ud af rideskolen uden, at den er manglet i undervisningen. ● Hvad forventes af partrytteren <ul style="list-style-type: none"> ○ Rytteren skal have en stævneambition og starte dressurstævner med hjælp fra privatundervisning der koordineres af partansvarlig. ○ Partrytteren skal være egnet til at hjælpe hesten med at videreudvikles, så hesten kan holde i længere tid. ● Hvad tilbyder vi (hvad betaler parten for) <ul style="list-style-type: none"> ○ Privatundervisning 1 x måneden ○ Førsteret til hesten til udvidede klubstævner ○ På partdagen er hesten ens "egen" ● Hvilke privilegier har en part - som ovenfor + hjælp med ridning og genoptræning ifm. skader og sygdom. <p>Hvidovre Kommune, lokaler på Avedøre Skole: TR har opsagt volti-tiderne og booket tider/muligheder til kæphestene.</p> |
| Økonomi | Vi afventer tilbagemelding fra alternativ revisor (Martin) ifm. momsregistrering, momsregnskab og mulighed for momsrefusion. |
| Mail fra Jonathan Bipin Josephsen, Danske Medier | Henvendelse fra Projektagenten ang. kommende udvidelse af staldfaciliteterne. Vi afventer svar fra Hvidovre Kommune |
| Vedligeholdelse af HVR | <p>Løbegang: Vi har fået udtalelse fra dyrlægen ang. faren v. løbegangen i nuværende stand. Skriv + fotos er sendt til Jan/Hvidovre Kommune</p> <p>Ridehusbunden er skæv (op til 25 cm forskel). Janus er på den.</p> <p>Ridehusbunden trænger til en ordentlig gennemvanding! Kanter langs græsplænerne foran stalden og ridehuset skal afrettes - kan det ordnes mekanisk/maskinelt?</p> <p>Oprydning i laden efter hø: Kan uddelegeres til de opstaldere, der ikke deltog i arb.dag</p> |
| Mails fra DRF | Handler om uro i DRF's nye bestyrelse. Mail er sendt til alle - vi holder os orienteret, men forholder os afventende og udtaler os ikke! |
| Mail fra Vestjyllands Andel | Foderleverandør - ønsker møde, så der kan blive sat ansigter på... |
| Mail fra HH Care | Foderleverandør - sendt til heste- og staldansvarlige Alt. tilbud fra Janus - alt for dyrt |
| Salgsautomat | Ejeren af automaten i WTC er fundet. Har fået tilbud på leje, men prisen er alt for høj - vi leder videre |

| | |
|----------------------------------|--|
| Sammenhold og opførsel på HVR | <p>Vi har vores fællesskabsregler, som vi er begyndt at håndhæve meget mere, bl.a. med samtaler/påtaler v. dårlig opførsel.</p> <p>Hvilke situationer skal udløse en samtale? Åbenlys overtrædelse af fællesskabsregler og usportslig opførsel!</p> <p>Det er 5-striks-and-out: Samtale, mundtlig advarsel (som gives på skrift), skriftlig advarsel, karantæne og så udelukkelse/eksklusion</p> |
| Datoer Opdatering af kalender | <p>Datoer for bestyrelsesmøder resten af året: Tirsdag d. 22/10 kl. 17.30 Tirsdag d. 12/11 kl. 17.30 Onsdag d. 18/12 kl. 19.00</p> <p>Fastlæggelse af arbejdsdag(e) til foråret, så vi undgår eksplosion af engbrandbæger...</p> |
| Webshop | <p>Forespørgsel fra teens'ne om flere farver på sweat-artiklerne Kræver lidt nytænkning i shoppen, MM og RT er på den</p> |

IGANGVÆRENDE / LØBENDE SAGER

| Emne | Action |
|----------------------------|---|
| Rådsmøde i DRF, Distrikt 1 | Udskydes til næste møde |
| MaFa / vedligehold | <p>Timer på lyset på ridebanerne. Den virker.</p> <p>Spørgsmål: Må vi etablere et lavt lys på den lille udendørs bane og langs løbegangen (opsat på indersiden af hegnet på det laveste bræt)? Elektriker er i gang med at undersøge hvad det koster og så sættes det i gang.</p> <p>Hv. Kommune er i gang med at ordne dræn omkring banerne</p> <p>Hv. Kommune sørger for "ergonomisk korrekt ophængte" hækrybber i alle bokse. Afsluttet.</p> <p>Harvning og køre med traktor (den store = Røde) og den lille grønne, Bob: <ul style="list-style-type: none"> ● JB har lært Celina K. at køre Røde ● Victoria har lært at køre Bob ● JB vil gerne arrangere "køreskole" for alle, der vil lære det... </p> |
| Springbanen | Det fungerer 75 %. Plastbomme kan lægges på jorden, træbomme skal hænges op/væk fra jorden, så de ikke ødelægges. Opfølgende mail m. billeder |
| Hvidovre Kommune | Indsigelse mod besparelser på kultur- og fritidsområdet: Sponsorpulje |

| | |
|-------------------------|--|
| | Elitesportspulje Andre puljer |
| Spons | <p>Ansøgninger:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Jem & Fix: Renovering af eksisterende borde/bænkesæt. Intet hørt ● Nordeafonden: Vi har fået bevilget 40.000,- i tilskud til køb af en ny hest!! ● Tryk fonden: Kursus om arbejdsmiljø og -skader i landbruget MON taler med andre rideklubber om kurser/arrangementer ● Andre tanker: 60-års Jubilæum, renovering af løbegang, udvikling af undervisere, telte til ridelejre, industrivaskemaskine, beplantning/forskønnelse af langsiden på springbanen ● Sponsorat af hest (i stil med zoo, uden nogen form for rettigheder): RT udarbejder opslag/poster om spons af hest: 5.000,- kr. om året. ● SparNord Fonden: Ansøgning til ny hest, frist 31/10 ● Frivillighedsuddannelse: Fælles ansøgning til breddeaktiviteter, på tværs af discipliner |
| Championat: | LC er på den |
| Arrangementer: | <p>Kalender opdateres, printes og hænges op</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Halloweenhalløj lørdag d. 26. oktober, evt. m. overnat - JUNIOR ● Halloweenstævne søndag d. 27. oktober - Stævne + JUNIOR ● KLUBFEST: Lørdag d. 2. november fra kl. 16.00 ● Julehygge og pynt-HVR lørdag d. 30. november - JUNIOR ● Julestævne søndag d. 8. december <p>Andet:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Forslag: Åbent Hus dag for Hvidovreborgere (inkl haverne). Formål: Synliggørelse og integration (funding muligheder) |
| Opvisning ifm. klubfest | Tidl. HVR-rytter, der rider egne GrandPrix-hest, MM har kontakten |
| Klubtiltag | <p>Rabataftale m. Vestegnens Sportsklinik, til fysioterapi og massage. Skal bekræftes.</p> <p>Mulighed for klubaftale med Flügger (maling): Medlemmerne får rabat, klubben tjener penge</p> <p>Temaaftener og kurser:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Førstehjælp, DRF (obligatorisk for undervisere og staldperso) 6. november |
| Skilte | Der skal skiltes tydeligt med videoovervågning - RT |

TIL INFORMATION

| Emne | Action |
|---|--|
| Personale | Afløser for Freya: <ul style="list-style-type: none"> Anastasia og Louise er ansat fra 1. september Der er taget godt imod dem og det kører godt på holdene |
| Heste | Passerordning, evt. "med fordele": <ul style="list-style-type: none"> Spørgsmålet om passerordning dukker op med jævne mellemrum. Tages op med JUNIOR |
| Ridehold | Ridehold: <ul style="list-style-type: none"> Ledige pladser på mini- og begynderhold: Intro. d. 13. oktober Ledige pladser på begynder og letøvet tilbydes til ryttere på intern OG ekstern venteliste (nye ryttere tilbydes prøvetime) Underviserne opfordres til at melde tilbage m. oprykkere PARAhold: <ul style="list-style-type: none"> Mail ang. HVR i guide for specialsport |
| Opstaldere | Opstaldere: <ul style="list-style-type: none"> Venteliste til opstaldning er under opdatering Opstaldere skal tilmeldes via Zakobo, så vi har orden i sagerne |
| Arrangementer: | Evaluering af ridelejre Tydeligere kravspecifikation og aldersopdeling - nytænkning til næste år. Godt med dagsplan/program. |
| MaFa Vedligeholdelse af HVR | Opgaver i Dalux: <ul style="list-style-type: none"> Portene i ridehuset hænger og skal løftes. Terrassens gelænder fikses. Møddingens låg forsøges fikses. Huller i taget i ridehuset og i laden fikses. |
| Oprydning i ventelister, systemer, etc. | <ul style="list-style-type: none"> Ventelister til alle ridehold, inkl. para Oprydning i medlemsdata i Zakobo, GDPR - indtil videre er ca. 400 "døde" profiler slettet i systemet |
| Regler - f.eks. om brug af banerne | <ul style="list-style-type: none"> Opdatering af regelsæt for brug af faciliteter. Der skal generelt kigges på HVR's regler, herunder brug af mobiltelefoner |
| Generelt skriv ud omkring sikkerhed | Sikkerhedsskriv i separat mail |
| Nyhedsbrev hver 3. måned | Arbejdsdok. ligger i HVR Admin (Google doc) Næste mail inden efterårsferien |
| Webshop, hjemmeside | Nye fotos i webshoppen + generel facelift (gerne nyt design / farver) |